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Oudenaarde, een stad die luistert en ruimte maakt voor kinderen, 
jongeren en hun ouders. 

• Kiezen voor het  label kindvriendelijke stad (zie verder voor meer info)
• Systematisch en gestructureerd luisteren naar kinderen rond het huidige en 

toekomstige beleid
• Groene speelruimte voorzien doorheen de stad en ook in de rand waar ouders en kinderen 

kunnen verbinden. 
• Vakantieopvang voor kwetsbare groepen.

Ouder en kind kunnen floreren in een toegankelijk Oudenaarde. 
• Fysieke toegankelijkheid verhogen. Bvb. aandacht voor rolstoelgebruikers, wegwerken 

van fysieke drempels, ...
• Financiële drempels wegwerken. Bvb. kosten die de school draagt bij 1 euromaaltijden, 

bijdrage aan het ok-verhaal, aandacht voor de overgangsmaatregelen van de ok-pas naar 
de uitpas…

• Betaalbare buitenschoolse kinderopvang voor kwetsbare gezinnen voorzien.
• Taalkundige toegankelijkheid voorzien. Bvb.  toeleiders en tolken die kunnen 

ondersteunen in de stap naar scholen 

Oudenaarde, verkeersveilige stad.
• Verder werken aan een fietsroutenetwerk doorheen de stad en zijn groene rand zodat 

kinderen en jongeren veilig naar school, hobby, jeugdbeweging, …  geraken.
• Fietsstallingen voorzien aan alle scholen en academies.
• Gemachtigde opzichters voorzien aan kritieke scholen (scholen op gewestwegen).
• Duidelijkheid over het rode fietspad (moet overal voorrang geven).
• Verder uitbreiden van de schoolstraten.
• Verder uitbreiden van de uniforme schoolzones.

Info die wij alvast tijdens de vergadering vonden rond het Label voor kindvriendelijke stad:

Het label erkent steden en gemeenten die streven naar de realisatie van alle rechten van het kind 
zoals omschreven in het Kinderrechtenverdrag. De doelgroep van dit verdrag zijn kinderen en 
jongeren tot achttien jaar.
Een kindvriendelijke stad of gemeente:

• Heeft een breed draagvlak om op lange termijn te werken aan kindvriendelijkheid;
• Zet de participatie van kinderen en jongeren centraal;
• Baseert haar beleid op een analyse van alle beleidsdomeinen met raakvlakken met de 

leefwereld van kinderen en jongeren;
• Gaat in interactie met andere belanghebbenden;
• Zorgt voor een strategische verankering van haar keuze voor een kindvriendelijk beleid. 

(Zie internet: https://kindvriendelijkestedenengemeenten.be/kindvriendelijke-steden-en-
gemeenten1/erkenning-door-een-label)

https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/jeugd/andere-diensten/kindvriendelijke-steden-en-
gemeenten

Adviesnota Oudenaardse Onderwijsraad

https://kindvriendelijkestedenengemeenten.be/kindvriendelijke-steden-en-gemeenten1/erkenning-door-een-label
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https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/jeugd/andere-diensten/kindvriendelijke-steden-en-gemeenten
https://www.vlaanderen.be/cjm/nl/jeugd/andere-diensten/kindvriendelijke-steden-en-gemeenten


    Oudenaarde, oktober 2023 
 
 
 
Aan het College van Burgemeester en Schepenen 
Aan de voltallige gemeenteraad 
 
Geachte, 
 
Vooreerst hartelijk dank om de adviesraad te betrekken bij de prioriteiten voor het beleid van de 
volgende legislatuur. 
 
Als gezinsraad hebben we vastgesteld dat er op verschillende vlakken flinke stappen vooruit gezet 
werden: we denken aan het cultuur- en evenementenbeleid, er werd geïnvesteerd in grotere 
(geplande) infrastructuurwerken: sport, cultuur, begraafplaatsen, …. .  
We zijn ook verheugd dat er aandacht blijft voor natuur: Oudenaarde is een groene stad gebleven 
in het regionaal landschap Vlaamse Ardennen en we rekenen er op dat dit zo zal blijven. 
 
Minder goed gaat het op verschillende domeinen door het ontbreken van een duidelijke  
langetermijnvisie op waar de stad naartoe wil: mobiliteit, waar er nog veel knelpunten blijven 
(voetpaden (voetgangersbeleid), veiligheid, …); intern personeelsbeleid, waardoor er enerzijds 
verloop is en anderzijds mensen teveel taken dienen op te nemen; woonbeleid (leegstand, 
woonuitbreidingen, … ); … . 
 
Vandaar dat wij ook vanuit de gezinsraad een aantal voorstellen doen om het nog leefbaarder te 
maken in onze stad:  
- uitbouwen van een duidelijk coördinatiebeleid (met toegankelijke communicatie) met alle 
bevoegde ‘wegbeheerders’ zoals bv bij werkzaamheden (Provincie, NMBS, De Lijn, … ) of het 
opmaken van verkeersregels (bv consequent zijn in het geven van voorrang aan fietsers of steeds 
laten stoppen bij het kruisen van een weg, maar geen ‘mix’) 
- uitwerken van een modern personeelsbeleid om bij te dragen aan een continuïteit in de stedelijke 
tewerkstelling; ook hier is een legislatuur overstijgende visie noodzakelijk. 
- ook de verdere realisatie van de doelstellingen binnen het jeugdopbouwwerk: een uitbreiding van 
het personeelskader, zoals voorzien. Dit is dringend nodig om de zinvolle werking in het 
ondersteunen van onze kwetsbare jongeren verder te zetten 
- leegstand opwaarderen en extra incentives geven, binnen de huidige volumes, kan zorgen voor 
een efficiënter woonbeleid 
- aangenaam winkelen en wonen door de beschikbaarheid van voldoende openbare en hygiënische 
sanitaire voorzieningen, zowel in het centrum als de deelgemeenten; ook zit-en rustbanken dragen 
bij tot een aangename verkenning van onze stad 
- inschrijven van een kindvriendelijk beleid: een toets voor kinderen bij elke beslissing die er 
genomen wordt; wat goed is voor een kind, is goed voor iedereen (mensen met een beperking, 
senioren, toeristen, … ) 



- duidelijke en toegankelijke, bereikbare communicatie voor iedereen geeft aan de bevolking 
richting over het reilen en zeilen in de stad 
 
 
We hopen dat we in de toekomstige inspiratienota, als leidraad voor de komende legislatuur, tal 
van onze voorstellen opgenomen zien. 
Alleen op die manier kan er werk gemaakt worden van de uitwerking van de genoemde opties, die 
zullen bijdragen aan de tevredenheid van onze inwoners en toeristen. 
 
 
Namens de Gezinsraad 
 
Dina Librecht          
Voorzitter          



 

Cultuurraad Oudenaarde | Evaluatie legislatuur 2019 – 2025  
Document manager Hendrik Steverlinck 1 

 

Evaluatie Cultuurbeleid legislatuur 2019-2023 

De oorspronkelijke tekst van het memorandum, opgemaakt in de loop van 2018 door de 

Cultuurraad, vindt u hieronder verder in dit document (vanaf pagina 5). Het uitgeschreven 

memorandum bevat een dertiental strijdpunten. Evenwel voor de duidelijkheid in de 

Algemene Vergaderingen (Cultuurcafé’s) met de verenigingen, hebben wij dit opgesplitst 

in 18 speerpunten en visueel voorgesteld in 18 spie’s van een Cultuurtaart.  
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Deze 18 spie’s dekken  10 domeinen af: 
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In de laatste vergadering van 10 okt 2023 maakten de bestuursleden van de Cultuurraad 

volgende evaluatie, gebruikmakend van 3 labels: 

 

 

Onderstaand het visuele resultaat: 
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Hieronder korte samenvatting van de inhoud van de speerpunten en hun evaluaties: 

 

 

Nr/benaming van de 

taartspie 

Wat? Gerealiseerd ? 

1. Sint Jozef Aangepast voor culturele evenementen ja en nee 

2. OLV Hospitaal Renovatie voor culturele evenementen, 

tentoonstellingen 
ja 

3. Ruimte verenigingen Lokalen voor de verenigingen, Litoziekla, maar 

ook andere… 
Ja Litoziekla en neen 

andere 

4. Onderstroom Vaste waarde, 2-jaarlijks gebeuren, ook 

initiatief tijdens Corona 
ja 

5. Vrijwilligers Stad stimuleert hoge betrokkenheid van de 

vrijwilligers bij al het Cultuurbeleid van de 

Stad 

eerder neen, enkel zeer 

sporadische initiatieven 

6. Erfgoed visie Weinig versnippering. Duidelijke visie en één 

aanspreekpunt “erfgoed en stadspatrimonium” 
neen, zeer verspreid, heel 

breed 

7. Lokale helden Wereldkundig maken van onze helden, A. 

Brouwer, Jotie T’Hooft, koor Amaranthe, 

Margaretha van P. 

ja 

8. Tapijten & textiel Dit typisch Oudenaards beeldend erfgoed in de 

kijker 
ja 

9. Polyvalente site Realisatie Woeker XL  ja 

10. Beeldende Kunsten Specifieke ruimtes hiervoor in verschillende 

locaties en White Cube in Woeker XL  
Ja  en neen, geen 

referentieruimtes 

11. Beschikbare 

Cultuurdienst 

Mankracht uitgebreid en met infobalie en 

ticket-service levend aanwezig op Woeker XL  
neen 

12. Uitleendienst ruim & 

zichtbaar 

Zeer uitgebreide en zichtbare uitleendienst Ja, een zichtbare stap 

vooruit, niet volledig, nog in 

hokjes 

13. Visie prijzenpolitiek Verenigings-vriendelijke huurprijzen en voor 

alle locaties  door iedereen consulteerbaar 
Ja en neen (niet alle 

locaties en nivellering van 

OC’s lukt niet)  

14. Participatief beleid Een representatieve cel participeert in de 

planning van Stads’ culturele programmatie 
neen, werkpunt 

15. OK-pas en 

toegankelijk 

OK-pas “regionaal” uitbreiden naar Uit-pas Neen (maar 

geargumenteerd) weer op 

tafel nu 

16. Openheid naar 

publiek 

Eén gecentraliseerde cultuurkalender, 

uitgebreide toegang tot de digitale borden, … 
neen  

17. Regio Vl. Ardennen  Uitwisseling info met andere culturele centra 

qua programmatie, evenementen… 
neen, bovenlokaal wordt 

gestimuleerd door de 

overheid, punt voor de 

toekomst 

18. Van 0,80 naar 1 € Hoge inflatie en dus indexering v/d toelage 

per inwoner 
ja , wanneer in voege ?  



Voorgestelde actiepunten vanuit het Beweeg- en Sportplatform 

 

I. Wat loopt er al goed in de stad? 

 

1. Oudenaarde kent reeds een ruim en gevarieerd aanbod aan sporttakken.  

2. Er wordt regelmatig inspraak gevraagd van de sportende inwoners. 

3. Er is een goede ondersteuning naar de sportclubs toe oa. Subsidiereglement 

 

II. Wat loopt minder goed in Oudenaarde? 

 

1. Er is een te kort aan indoor sportinfrastructuur. Zowel voor de sportclubs als voor 

de scholen. 

2. Te weinig aandacht voor veilige fietsverbindingen naar de sportlocaties. 

3. Te beperkt zwemaanbod.  

 

III. Wat moet er nog gebeuren in Oudenaarde? 

 

1. Inzetten op extra indoor/overdekte sportinfrastructuur. En vernieuwen van de 

huidige sportlocaties (atletiek -en voetbalstadion). 

2. Sport toegankelijk maken voor iedereen door onder andere meer in te zetten op 

vrij toegankelijke en ongebonden sportlocaties. 

3. Betaalbaar zwemmen -zwemzone in de Donk (Openwater zwemmen) 



 

 

Verslag vergadering GECORO 

Vergaderdatum: 3/10/2023  

Vergaderuur: 19.00 tot 22u00 

Verslagdatum: 16/10/2023 

Vergaderplaats: Vergaderzaal ACM /2.01 Opgesteld door: Frederic Stragier (wn.secretaris 

GECORO) 

Deelnemers: 

Aanwezig: 

Secretaris: Frederic Stragier (wn); 

Effectieve leden: Firmin Mees (voorzitter);  

Sarah Aers (deskundige); 

Michaël De Mol (deskundige); 

Cindy Vandenbogaerde (deskundige) 

Olivier Herberigs (werkgevers- zelfstandigen); 

Richard Eeckhout (vereniging landbouwers) 

Luc Demey (vereniging van handelaars) 

Annelies Decroo (vereniging werknemers); 

Johan Dendauw (sociale huisvestingsmaatschappij) 

Plaatsvervangers:  

Politieke 

vertegenwoordigers: 

Steven Bettens (Groen) 

Externe genodigden: 
Thomas Telen (omgevingsambtenaar)  

 

Afwezig: 

Secretaris: /// 

Effectieve leden: Ruben Verstraeten (deskundige); 

Carlo Mas (deskundige) 

Plaatsvervangers: Joris Van Garsse (milieu en natuurverenigingen) 

Politieke 

vertegenwoordigers: 

Andy Van De kerkhove (NVA) 

Guy Hove (Open VLD); 

Externe genodigden: /// 

Verontschuldigd: 

Secretaris: /// 

Effectieve leden: Lien Van Breusegem (deskundige); 

Plaatsvervangers:  

Politieke 

vertegenwoordigers: 

Mathieu De Cock (CD&V) 

Externe genodigden: Marnic Demeulemeester(burgemeester bevoegd voor ruimtelijke ordening);  

 

 



 

 

Agenda: 

1. Goedkeuren verslag GECORO 27 juni 2023; 

2. Bevraging inspiratienota 

3. Varia. 

Verslag: 

0. Algemeen; 

De voorzitter opent de vergadering en verwelkomt de aanwezigen. 

 

1. Vraagstelling – Ontvangen stukken - Bespreking; 

1.1. Goedkeuren verslagen vergadering 26 juni 2023; 

Er worden geen opmerkingen gemaakt. 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

1.2. Advies ; Bevraging ¨Inspiratienota voor de nieuwe bestuursploeg” 

1.2.1. Vraagstelling –  

Overeenkomstig artikel 5 van het huishoudelijk reglement van de GECORO heeft de omgevingsambtenaar 

gevraagd advies uit te brengen. 

1.2.2. Ontvangen stukken –  

Verwijzing naar de uitnodiging waarin de GECORO wordt gevraagd naar de mogelijke prioriteiten voor het 

stadsbestuur de komende jaren. 

1.2.3. Bespreking –  

De voorzitter verwelkomt iedereen en geeft het woord aan de omgevingsambtenaar /Diensthoofd Ruimtelijke 

Ordening en stadsontwikkeling om het agendapunt toe te lichten. 

We maken op dit moment werk van een inspiratienota voor de nieuwe bestuursploeg die bij de volgende 

lokale verkiezingen in oktober 2024 verkozen zal worden. 

Als adviesraad kan jullie stem hier uiteraard niet in ontbreken. Samen met jullie willen we bouwen aan 

een nog beter Oudenaarde voor iedereen die hier woont, werkt of ons bezoekt.  

Om jullie op weg te helpen, zijn we op zoek naar de antwoorden op de volgende vragen: 

• Wat loopt er al goed in de stad?  

• Wat loopt er minder goed in de stad? 

• Wat moet er nog gebeuren in de stad? 

Graag ontvangen we een drietal (actie)punten per vraag. Jullie advies heeft bij voorkeur betrekking op 
jullie doelgroep of thema, maar hoeft zich daar niet tot te beperken. Ter inspiratie voor jullie advies 
bezorgen we jullie de vijf centrale beleidsthema’s die bij de start van deze legislatuur in 2019 bepaald 
werden:  

• Mobiele en verkeersveilige Stad 

• Groeiend groene Stad 

• Sociaal bewogen Stad 

• Stad met plaats voor cultuur en sport 

• Ondernemende stad 

 

 

 



 

 

De voorzitter en de leden nemen het woord, onderstaande opmerkingen worden genoteerd: 

Wat loopt er goed? 

• Oudenaarde is een aangename stad om te wonen met een mooie stadskern. De GECORO heeft in de 

voorbije jaren mee gewerkt aan een positieve ontwikkeling van de stadskern van Oudenaarde. De visie 

over beperkte bouwhoogte ten aanzien van het historisch patrimonium werd consequent aangehouden. 

De charme van de historische binnenstad is bewaard gebleven. 

 

• Er wordt vanuit de stad veel ingezet op participatie vb. ‘burgerbudget’. De resultaten zijn echter niet 

altijd even duidelijk en zouden beter moeten gecommuniceerd.  

 

• Veel activiteiten zorgen voor een levendig marktplein en enthousiasme tijdens de zomer.  

 

• Het aantal laadpalen voor elektrische wagens neemt sterk toe. Belangrijk is wel dat ook in de 

verschillende deelgemeenten voldoende publieke laadpalen worden voorzien.  

 

Wat loopt er minder goed? 

• Enkele leden zijn van mening dat tijdens de voorbije periode te weinig input werd gevraagd aan de 

GECORO. De GECORO werd steeds Ad Hoc om advies gevraagd betreffende lopende dossiers, er werd 

te weinig input gevraagd betreffende het ruimtelijk beleid binnen de stad. Er ontbreekt een 

‘afsprakennota welke dossiers aan de GECORO worden voorgelegd, al is deze adviesprocedure niet 

altijd eenvoudig in regeltjes te vatten.   

 

• Adviezen van de GECORO worden niet steeds bijgetreden door het Schepencollege. (Cfr. dossier 

heraanleg Trekweg/jachthaven; dossiers fietsnetwerk, Fietsbrug/-tunnel) De GECORO ontvangt zelden 

een motivatie of feedback vanuit het Schepencollege waarom een advies niet wordt bijgetreden. 

Hiervoor zou aandacht moeten besteed in de toekomst.  

 

• Het centrum van Oudenaarde heeft een te grote toegankelijkheid voor auto’s, ten koste van de veiligheid 

voor zwakke weggebruikers. De voorziene parking op de markt draagt niet bij tot de commerciële 

meerwaarde in het centrum. Er is voldoende parking op wandelafstand. Weren van gemotoriseerd 

verkeer uit het stadscentrum en bijkomende groenvoorziening op de markt zou de beleving ten goede 

komen. 

 

Wat moet er nog gebeuren? 

• Binnen de stad Oudenaarde ontbreken duidelijke richtlijnen voor ontwikkelaars, bouwheren en 

architecten. Er wordt verwezen naar een ‘richtlijnenkader voor verdichting uit Gavere’.  

Verschillende doelgroepen/organisaties hebben verschillende belangen binnen de ontwikkeling van de 

stad. Verschillende activiteiten zoeken hun plaats binnen de beschikbare ruimte. Wonen, economie, 

landbouw, recreatie. Bij opmaak van een algemene visie rond verdichting kan onderzocht welke druk 

een bepaalde omgeving kan verdragen. Niet enkel de stadskern, maar ook de verschillende 

deelgemeenten moeten opgenomen in de visie rond verdichting. 

Zuiver commercieel gestuurde ontwikkelingen moeten in de hand gehouden worden. Een te sterke 

‘verappartementisering’ moet vermeden. Een nuance hierbij is de nood aan bescheiden 

woningen/appartementen vanuit de huisvestingsmaatschappij (blijkt uit de wachtlijsten). De nood aan 

sociaal woonaanbod zou moeten opgenomen in een visie op woonontwikkeling.  

Verschillende instrumenten zijn mogelijk: visienota, beleidskader, verordening, RUP, ... Beleidskaders 

die werden goedgekeurd door de gemeenteraad gelden als beleidsmatig gewenste ontwikkelingen en 

kunnen duidelijkheid scheppen voor ontwikkelaars en bestuur en hebben doorgaans ook slagkracht bij de 

deputatie. Opmaak van een RUP is een omslachtigere procedure en kan aangevochten. (vb Coupure) 

Een eerste aanzet hiervoor tot visie op verdichting vanuit de administratie was de opmaak van een nota 

betreffende verkavelingen binnen en buiten stedelijk gebied. Deze nota werd echter enkele malen 

verdaagd door het CBS en werd tot heden niet goedgekeurd. 



 

• Aandacht aan voldoende ruimte voor economische activiteiten, Economie is de motor voor welvaart van 

Oudenaarde. Verschillende ontwikkelingen doen ruimte voor economie verdwijnen (Saffrou, Aldia, 

Santens, Politie op Bruwaan-noord, … ) Ruimte laten voor bijkomende bedrijvigheid, combinatie 

wonen/werken (vermenging van functies op verdeelde vlekken). Ontwikkeling van grootschalige 

bedrijven eind vorige eeuw was goed voor de werkgelegenheid. Tegenwoordig minder werkgelegenheid 

gecreëerd door nieuwe grote industriespelers. De beperkte ruimte en mobiliteit laat weinig ruimte voor 

grootschalige productiebedrijven. De beschikbare ruimte voor ‘Industrie’ op bedrijventerreinen wordt 

ook deels ingekomen door oneigenlijk gebruik (baanwinkels, KMO, grootschalige detailhandel, … ).  

In het centrum komen steeds meer leegstaande handelspanden voor. Ook het toenemende aantal 

(interim)kantoren zorgt voor een druk op het handelsapparaat in het centrum.  

Er is nood aan een ruimtelijk economische visie rond bedrijventerreinen, kernwinkelgebied.  

De eerder opgemaakte verordening detailhandel had als doel het kernwinkelgebied te versterken en 

perifere ontwikkelingen tegen te gaan.  

 

• Er is nood aan een degelijk mobiliteitsplan. De druk op het wegennet neemt toe, maar problemen blijven 

al bij al beperkt. Bij verschillende fietsverbindingen zijn er nog ‘zwakke schakels’, plannen/beslissingen 

uit het verleden werden niet steeds uitgevoerd. Bij nieuwe ontwikkelingen moet absoluut voorrang 

gegeven aan fietsers en zwakke weggebruikers.  

 

• Maximaal inzetten op ‘vergroening’ van onze leefomgeving. Meer ontharden en voorzien van bomen om 

hitte-eilandeffect tegen te gaan, bomen in straten en tuinen zorgen voor verkoeling.. Groen als 

uitgangspunt nemen bij wegenisontwerp (werkt ook verkeersremmend) Verhardingen in voortuinstroken 

beperken. Groendaken op gebouwen verplicht maken (werkt isolerend, verkoelend, buffert het 

hemelwater, …) 

 

• Handhaving is nodig voor een degelijk beleid. In Oudenaarde ontbreekt een degelijke handhaving. 

Voldoende capaciteit is nodig om gericht handhaving te kunnen opstarten.  

 

1.4. varia; 

1.4.1. Vraagstelling –  

/ 

1.4.2. Ontvangen stukken –  

/ 

1.4.3. Bespreking –  

/. 

 

Te Oudenaarde, 16/10/2023 

De secretaris (get.) 

 

Frederic Stragier 

 

De voorzitter (get.) 

 

Firmin Mees 

 



Adviesnota Jeugdraad Oudenaarde 
Beste stadsbestuur 

Met het oog op komende verkiezingen, gaan wij graag in op uw verzoek voor het schrijven van 

adviesnota in het kader van uw inspiratienota. De stem van een adviesraad is hierin zeker belangrijk 

aangezien wij toch een groot deel van onze inwoners, in ons geval jeugd, vertegenwoordigen. 

De lokale verkiezingen van volgend jaar worden een hot topic binnen onze jeugdraad. Via de koepel 

nemen wij deel aan Debattle, een project dat loopt over heel Vlaanderen. Door onze deelname willen 

wij zoveel mogelijk input van de jongere verzamelen alsook de jongere warm maken om te gaan 

stemmen. 

Tijdens het komende jaar staan er nog een aantal acties op het programma, ondersteund door onze 

jeugddienst. Van bevragingen tot het organiseren van een echt Debat, het belooft een druk en 

boeiend jaar te worden. Eens het project afgelopen is, mag u van ons uit nog een schrijven ontvangen 

gericht aan het nieuwe lokaal bestuur. 

Maar dit alles hield ons zeker niet tegen om met het voltallige bestuur na te denken over uw vraag.  

Wij hopen dan ook dat ons advies u kan inspireren en kan 

worden opgenomen in uw inspiratienota. 

Alvast bedankt 

 

Het bestuur van Jeugdraad Oudenaarde, 

Piet De Jaegher – Thibault Verheuen 

Voorzitter - ondervoorzitter  
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ADVIESNOTA JEUGDRAAD OUDENAARDE 

 

Wat ontbreekt nog in onze stad? 
- Label kind-jongerenvriendelijke gemeente 

 

In onze stad wordt er de laatste jaren heel hard geïnvesteerd op de beleving van de 

bewoners, kijk maar naar de hoe het centrum er uit ziet tijdens de kerstperiode. Ook tal van 

evenementen zorgen voor het opleven van de stad. Wij vragen hierbij ook open te staan voor 

initiatieven van jongeren alsook het aanbod voor onze kinderen/jongeren nog te verruimen.  

 

Ook inspraak van onze inwoners is een veel terugkomend verhaal. 

Wij merken wel op dat er in dit hele verhaal weinig aandacht voor onze doelgroep is. Wij 

nodigen daarom de Stad uit om te investeren in het label ‘kind-jongerenvriendelijke 

gemeente’. Alle beslissingen die op beleidsniveau genomen worden, hebben invloed op onze 

doelgroep. Alleen ontbreekt bij vele diensten de ‘brede jeugdreflex’.  

Los van het behalen van het label vragen wij dan ook om bij opstart van nieuwe dossiers (bv. 

heraanleg van openbaar terrein) rekening te houden met onze doelgroep en zowel de 

jeugddienst als jeugdraad hierbij te betrekken, als vertegenwoordigers van de Oudenaardse 

jeugd. 

 

- Ontmoetingsplaats(en) voor jongeren 

  

In Oudenaarde zijn er heel wat kinderen en jongeren. Niet alleen diegene die gehuisvestigd 

zijn in Oudenaarde maar ook zij de hier (middelbare) school lopen. We merken op dat er voor 

deze jongeren weinig plaatsen zijn waar zij welkom zijn om te hangen.  

Uiteraard begrijpen wij dat niet iedere plaats hiervoor geschikt is. Een portaal van een 

handelszaak in het centrum is geen plek om het middagmaal te nuttigen. Maar waar moeten 

deze jongeren dan wel naar toe? 

Het jeugdhuis/jeugdcentrum is een ideale uitvalsbasis voor deze jongeren, vlakbij de Stad. 

We spraken de jeugddienst hierover aan en ook zij zien hier mogelijkheden in, het jeugdhuis 

uitbouwen tot een plek dat meer dan enkel een café is staat ook op hun to-do lijst. Alleen is 

er nu te weinig tijd die hiervoor kan vrij gemaakt worden. Een professionele 

jeugdhuismedewerker lijkt ons hiervoor een ideale oplossing. 

 

Wat loopt er goed? 
- Jeugdwerk in Oudenaarde 

 

Wij merken op dat het aantal leden in het Oudenaardse jeugdwerk ieder jaar toeneemt. 

Wekelijks staan leden van het jeugdwerk klaar, op vrijwillige basis, om iedere zaterdag of 

zondag om hun leden uit Oudenaarde de tijd van hun leven te bezorgen.  

Dat het jeugdwerk veel jongeren samen brengt, op welke manier dan ook, hebben wij de 

afgelopen periode meer dan eens bewezen. Wij vragen dan ook vanuit de jeugdraad aan het 

stadsbestuur om voldoende te blijven investeren in deze jongeren en hun werkingen. 

 

- Inbreng inspiratienota 

 

Het mag gezegd worden, wij zijn aangenaam verrast door de vraag die wij kregen vanuit uw 

dienst. Hierdoor hebben wij als leden van het jeugdraad het gevoel dat we echt gehoord 
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worden. Hopelijk een begin van een nieuw verhaal, met een nieuw bestuur, waarin open 

communicatie en bevraging regelmatig aan bod komt. 

 

Wat loopt er minder goed? 
- Advies vragen/geven 

 

Wij merken op dat de Stad veel meer investeert in inspraakmomenten. Toch merken wij op 

dat wij als jeugdraad heel weinig om advies gevraagd worden vanuit het stadsbestuur. 

Daarnaast hebben wij ook het gevoel dat de adviezen die wij de laatste jaren vanuit onszelf 

aangereikt hebben, heel weinig respons krijgen. 

 

Graag zien wij in de toekomst regelmatige vragen komen om advies te geven als jeugdraad, 

niet enkel op specifieke jeugdzaken. Want onze doelgroep krijgt te maken met alle 

beslissingen die genomen worden, zoals bv. op vlak van mobiliteit als bestuur.  

Het is misschien niet slecht om vanuit iedere adviesraad iemand samen rond de tafel te 

zetten, kwestie van overlappende zaken beter te kunnen opvolgen en bespreken. 

 

- Stationsbuurt: veiligere fietsenstalling + aantrekkelijker maken 

 

De stationsbuurt is een buurt die blijft ter spraken komen. Ook in ons vorig memorandum 

haalden wij deze aan. Hangjongeren zorgen nog steeds voor overlast en vandalisme, 

daarnaast blijven de fietsdiefstallen ook dagelijkse kost. Vanuit de jeugdraad willen wij zoveel 

mogelijk jongeren stimuleren op gebruik te maken van de fiets en het openbaar vervoer. 

Maar dit is moeilijk als de terugkomende vraag blijft ‘zal mijn fiets er vanavond wel nog 

staan’? 

 

De fietsenstalling is reeds omheind alsook is er een camera geplaatst. Wij merken echter op 

dat dit niet voldoende is. Mogelijks is een heraanleg van deze fietsenstalling een vereiste 

waardoor een camera beter kan geplaatst worden. Daarnaast heeft een omheining weinig zin 

als iedereen er in kan. Een badgesysteem kan hiervoor een eenvoudige oplossing zijn. 

 

Daarnaast worden ook wij graag gehoord in de opwaardering van het station. Laat 

aanpassingen zoals het aanbrengen van kunst, uitvoeren door de jongeren die er zijn. 

Uiteraard onder begeleiding. Geef ze de kans om ter plekke te sporten (een openlucht gym, 

een pingpong-tafel) of om hun tijd nuttig te besteden. De parking staat dagelijks leeg en biedt 

zoveel mogelijkheden ter ontspanning voor al onze gebruikers van de stationsomgeving. Met 

hier en daar het nodige groen wordt het zelf nog een aangename buurt om te wonen. 

 

- Gelijke behandeling verenigingen 

 

Alle verenigingen in Oudenaarde krijgen vanuit de bevoegde dienst op verschillende vlakken 

de nodige ondersteuning. Van logistiek tot financieel, alles is mogelijk als het op de correcte 

manier aangevraagd worden. Hiervoor zijn wij de stad dan ook heel dankbaar. 

 

Wij merken echter op dat reglementen niet altijd correct gevolgd worden waardoor de ene 

vereniging plots veel meer mogelijkheden krijgt dan de andere. Ook de politiek speelt hier 
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soms een grote rol in. 

Wij vragen dan ook naar een gelijke behandeling van iedere vereniging, los van de sector en 

schepen, met correct opvolgen van het reglement. Enkel op deze manier kunnen onderlinge 

frustraties vermeden worden. 
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